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Muistio: 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.01. 

2. Rehtori Antti Ikosen info koronatilanteesta 

• korona on aiheuttanut paljon epävarmuutta koulutyöhön 

• ohjeet ja käytännöt ovat muuttumassa ja se on haastava tilanne asiasta päättäville 

• tartuntoja pyritään minimoimaan hygienia-asioilla 

3. Huoltajien palaute järjestyssääntöjen toimintaohjeista  

• järjestyssääntöihin ovat vaikuttaneet oppilaat luokanvalvojan varteissa, 

oppilaskunnan hallitus, opettajat, huoltajat ja nyt kannustetaan erityisesti 

rumpulaisia kommentoimaan forms-kyselyn kautta 

• keskusteltiin alakoulun ja yläkoulun toimintaohjeista ja kiinnitettiin erityisesti 

huomiota positiiviseen otteeseen 

4. Info opettajajäsenten työpanoksesta  

• vähennetään hiukan opettajaresurssia  

• toiminta saatiin käynnistettyä hyvin ja siihen panostettiin 

• Rumpu ry toimii hyvin aktiivisesti 

• puheenjohtaja Anne Salmensuo on myös tyytyväinen vanhempainyhdistyksen 

toiminnan aloittamiseen ja aktiivisuuteen 

• syksyn toiminnasta nostettiin esille Joulumyyjäiset; jotka onnistuivat yli odotusten 

ja vähän uusiutuivatkin (kaverikoirat ja paloautot) 

• tapaamiset olisi hyvä pitää keskustelevina, ei liian virallisina. Hallituksen pakolliset 

kokoukset voisi päättää etukäteen ja pitää ne napakoina päättävinä kokouksina, 

vaikka teamsissakin. 

5. Ajankohtaista 

• yläkoululla oma Smoke free-kampanja 

• oppilaskunta aktiivinen, menossa pukeutumisen teemaviikko 

6. Yhteisöllisen oppilashuoltoryhmän terveisiä 

• hyvinvointikyselystä oltiin keskusteltu 

• movemittausten tuloksia oli esitelty 

• kouluterveyskyselyn tuloksista oli keskusteltu 

• oppilaskunnan hallituksen toiminnasta oli kerrottu 

• nuorisotoimen terveisistä tuotiin esille yksinäisten osallistuminen nuorisotoimen 

välituntitoimintaan 



• tuloksien mukaisesta kiusaamisen vähenemisestä keskusteltiin. Kiusaamisen 

selvittelyyn on toimivat toimintamallit. Kehittämistä on vielä kiusaamisen 

jälkeisessä tunteiden käsittelyssä yhdessä.   

 

7. Muut asiat 

• whatsup ryhmään voisi heitellä mieleen tulevia ideoita, jotka sitten kokouksessa 

otetaan esille 

• eilinen onnettomuus puhutti koululaisia tänään, siitä keskusteltiin luokissa oppilaita 

kuunnellen. Voisi olla hyvä tarjota kriisi- ja keskusteluapua. 

• on huoli nuorten hyvinvoinnista, psykologi on tällä hetkellä huonosti oppilaiden 

käytössä (paikkoja auki) ja kouluterveydenhoitajia ovat kuormittaneet rokotukset 

• koulutsemppareiden työtä kehuttiin. Olisi hyvä, jos työpaikat saataisiin pysyviksi. 

• keskusteltiin, mitä kautta saataisiin psykologipalvelut koululle läsnäoleviksi. 

Hyvinvointilautakunnalle viemme asiaa ainakin eteenpäin. 

• toivomme seuraavaan kokoontumiseen hyvinvointilautakunnan koulukummien 

esittelyä, seuraava kokous siis heille sopivaan ajankohtaan.  

 

8. Puheenjohtaja päätti tapaamisen klo 19.20. 

 

Muistion kirjasi Kirsi Pulkkinen 

 


